
Protokół Nr XV/20

z sesji Rady Powiatu Siemiatyckiego, która odbyła się w dniu 27 listopada  2020r.             

w   Starostwie Powiatowym w Siemiatyczach i trwała od godz. 1200 do godz. 1420. 

W sesji uczestniczyło 16 radnych według załączonej listy obecności. Nieobecna była radna Irena 

Wysocka.

W sesji uczestniczyli również:

1. Walentyna Kwiatkowska Skarbnik Powiatu

2. Jerzy Woźniak Sekretarz Powiatu

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Powiatu Siemiatyckiego Henryk 

Boguszewski.

P – kt 1.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski otwierając obrady XV sesji VI kadencji Rady 

Powiatu Siemiatyckiego powitał  radnych, Wicestarostę, członków Zarządu, 

Wiceprzewodniczącego Rady, Panią Skarbnik Walentynę Kwiatkowską, Pana Sekretarza Jerzego 

Woźniaka.

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził, że w dzisiejszej sesji uczestniczy 

16 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i  podejmować prawomocne 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował, że porządek obrad Państwo radni 

otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejszą sesję. Czy w sprawie porządku obrad ktoś  zechce 

zabrać głos? 

Głos zabrał Wicestarosta Marek Bobel, który zaproponował zmiany  polegające na 

wprowadzeniu do porządku obrad  trzech dodatkowych punktów. W związku z tym, że 

wiceprzewodniczący Rady złożył wczoraj rezygnację  z pełnionej funkcji Wicestarosta 

zaproponował wprowadzenie w pkt 6 podp. b/projektu uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji 

Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu. W podp n/ - projekt uchwały w sprawie wystąpienia do 

Ministra Obrony Narodowej z wnioskiem o zezwolenie na utworzenie oddziału przygotowania 

wojskowego w Technikum wchodzącym w skład Zespołu Szkół Technicznych im. W. St. Reymonta 

w Czartajewie ul. Długa 130, 17-300 Siemiatycze. Wicestarosta Marek Bobel zaproponował 

również wprowadzenie podp o/ projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności przejścia i przejazdu przez działki o nr geod.317/58 i 317/59 położone w obrębie 

Czartajew gmina Siemiatycze. Wicestarosta przypomniał, że  te dwa projekty uchwał były 

referowane na wczorajszym wspólnym posiedzeniu komisji, jednocześnie poprosił o przyjęcie 

zmiany porządku obrad.

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy są inne propozycje zmiany porządku obrad?

Inne propozycje zmiany porządku obrad nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący 

Rady poddał pod glosowanie porządek obrad XV sesji Rady Powiatu z uwzględnieniem zmian 
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zaproponowanych przez Wicestarostę Marka Bobla. Przewodniczący Rady poinformował, że w 

związku z tym, iż w dniu dzisiejszym nie korzystamy z systemu informatycznego do 

przeprowadzenia głosowań,  zgodnie z wymogami ustawy o samorządzie powiatowym zarządza 

przeprowadzenie głosowania imiennego. Przewodniczący poinformował, że będzie wyczytywał 

kolejno nazwiska państwa radnych a wyczytany radny poinformuje, jak głosuje:  „za”, „przeciw”, 

'wstrzymuję się”.

W tym miejscu przeprowadzone zostało głosowanie imienne w sprawie przyjęcia porządku obrad  

XV sesji Rady Powiatu z uwzględnieniem zmian zaproponowanych przez Wicestarostę Marka 

Bobla. 

Za przyjęciem porządku obrad XV sesji Rady powiatu z uwzględnieniem zmian głosowało 15 

radnych. Przewodniczący Rady stwierdził, ze porządek obrad z uwzględnieniem zmian przyjęty 

został przy 15 głosach „za”,0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.

Protokół głosowania imiennego w sprawie przyjęcia porządku obrad XV sesji Rady Powiatu z 

uwzględnieniem zmian stanowi załącznik do protokołu. 

Porządek obrad XV sesji Rady Powiatu Siemiatyckiego: 

1. Otwarcie obrad

2. Złożenie ślubowania przez radnego elekta

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji

4. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz pracy Zarządu Powiatu 

między sesjami

5. Informacja podmiotów uprawnionych o analizie złożonych oświadczeń majątkowych

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) wyboru Starosty Siemiatyckiego

b) przyjęcia rezygnacji Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu.

c) wyboru Wicestarosty i pozostałych członków Zarządu Powiatu Siemiatyckiego

d) ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Starosty Powiatu Siemiatyckiego

e) wyboru delegata do Zgromadzenia Ogólnego Związku Powiatów Polskich

f) zmiany uchwały Nr XXIII/228/14 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 16 czerwca 2014r. w 

sprawie przystąpienia  Powiatu Siemiatyckiego do Stowarzyszenia pod nazwą „Lokalna 

Grupa Działania – Tygiel Doliny Bugu”

g) zmian w Uchwale Nr X/75/19 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 23 grudnia 2019r. w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Siemiatyckiego na lata 2020 – 2023 

wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2020 - 2029 

h) zmian w Uchwale Nr X/76/19 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 23 grudnia 2019r. w 

sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2020 rok

i) zmian planu finansowego Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

w roku 2020
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j) ustalenia wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów oraz wysokości 

kosztów spowodowanych wydaniem dyspozycji usunięcia pojazdu

k) zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Siemiatyckiego na 

2021 rok

l) ustalenia rozkładu godzin pracy i harmonogramu dyżurów aptek ogólnodostępnych na 

terenie powiatu siemiatyckiego w okresie od 01.01.2021r. do 31.12.2021r.

m) przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Siemiatyckiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o  działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie w roku 2021”

n) wystąpienia do Ministra Obrony Narodowej z wnioskiem o zezwolenie na utworzenie 

oddziału przygotowania wojskowego w Technikum wchodzącym w skład Zespołu Szkół 

Technicznych im. W. St. Reymonta w Czartajewie ul. Długa 130, 17-300 Siemiatycze

o) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przejścia i przejazdu przez działki o nr 

geod.317/58 i 317/59 położone w obrębie Czartajew gmina Siemiatycze

p) nadania imienia Jana Zalewskiego Sali Konferencyjnej Starostwa Powiatowego 

w  Siemiatyczach

7.  Sprawy różne, wolne wnioski i oświadczenia radnych

8.  Zamknięcie obrad 

P – kt 2.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował, że w związku z nagłą śmiercią 

Starosty Siemiatyckiego i jednocześnie radnego powiatu Komisarz Wyborczy w  Białymstoku 

Postanowieniem Nr  577/2020 stwierdził wygaśnięcie z dniem 9 listopada 2020r mandatu radnego 

Jana Zalewskiego. Zgodnie z ustawą z dnia 5 stycznia 2011r Kodeks wyborczy (Dz. U. z 2020r 

poz. 1319) w przypadku stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego powiatu Komisarz Wyborczy 

postanawia o wstąpieniu na jego miejsce kandydata z tej samej listy, który w wyborach uzyskał 

kolejno największą liczbę głosów i  nie utracił prawa wybieralności. Postanowieniem Nr 578/2020 z

dnia 23 listopada 2020r Komisarz Wyborczy w Białymstoku postanowił o wstąpieniu na wakujący 

mandat w okręgu wyborczym nr 1, właściwym dla wyboru Rady Powiatu Siemiatyckiego Pana 

Mirosława Jana  Angielczyka – kandydata z listy nr 2 – Komitet Wyborczy PSL, który w wyborach 

przeprowadzonych w dniu 21 października 2018r uzyskał kolejno największą liczbę głosów, a nie 

utracił  prawa wybieralności oraz nie zrzekł się pierwszeństwa do objęcia mandatu.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował, że stosownie do postanowień art. 20

ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym, radny przed objęciem 

mandatu składa ślubowanie.

Przewodniczący Rady poprosił radnego elekta Pana Mirosława  Jana Angielczyka o złożenie 

ślubowania.

Radny elekt Mirosław Jan Angielczyk   złożył  ślubowanie o treści zgodnej z  art. 20 ust. 1 
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ustawy   o samorządzie powiatowym. 

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski pogratulował i stwierdził, że radny, który złożył 

ślubowanie objął mandat radnego Rady Powiatu Siemiatyckiego i od tego momentu może 

uczestniczyć w głosowaniach. 

Przewodniczący Rady stwierdził również że od tej chwili w sesji uczestniczy 16 radnych, co 

stanowi quorum przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały.

P – kt 3.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski  zwrócił się z pytaniem, czy ktoś   z  państwa  

radnych  chciałby wnieść   uwagi do protokołu z poprzedniej sesji?

Uwagi do protokołu z XIV sesji  Rady Powiatu Siemiatyckiego nie zostały zgłoszone.

Przewodniczący Rady poinformował, że w związku z tym iż w dniu dzisiejszym nie korzystamy z 

systemu informatycznego do przeprowadzenia głosowań,  zgodnie z wymogami ustawy o 

samorządzie powiatowym zarządza przeprowadzenie głosowania imiennego. Przewodniczący 

poinformował, że będzie wyczytywał kolejno nazwiska państwa radnych a wyczytany radny 

poinformuje, jak głosuje:  „za”, „przeciw”, 'wstrzymuję się”.

W tym miejscu przeprowadzone zostało głosowanie imienne  w sprawie przyjęcia protokołu z 

poprzedniej sesji.

Za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 16 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół z poprzedniej sesji przyjęty został przy 16 głosach 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Protokół głosowania imiennego w sprawie

przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji stanowi załącznik do protokołu.

P – kt 4.

Głos zabrał Wicestarosta Marek Bobel, który złożył sprawozdanie z wykonania uchwał Rady 

Powiatu oraz pracy Zarządu Powiatu między sesjami. Sprawozdanie stanowi załącznik do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z państwa radnych ma pytania do 

przedstawionego sprawozdania?

Pytania do sprawozdania nie zostały zgłoszone.

P – kt 5.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował, że zgodnie  z  regulacjami 

zawartymi w ustawie o samorządzie powiatowym radni powiatu zobowiązani byli do złożenia  

rocznych oświadczeń majątkowych  za 2019 rok. Do złożenia rocznego oświadczenia 

majątkowego zobowiązani byli również: Sekretarz Powiatu, Skarbnik Powiatu, kierownicy 

jednostek organizacyjnych oraz pracownicy Starostwa wydający decyzje administracyjne w imieniu

Starosty. Podmiotami uprawnionymi do analizy oświadczeń majątkowych Przewodniczącego Rady 

i Starosty jest Wojewoda, radnych – Przewodniczący Rady  natomiast pracowników Starostwa i 

kierowników jednostek organizacyjnych – Starosta. Analizy oświadczeń majątkowych dokonuje 
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również właściwy Urząd Skarbowy, który przedkłada analizę Radzie Powiatu.

Przewodniczący Rady poinformował, iż wymienione podmioty w ustawowym terminie przedłożyły 

Radzie Powiatu analizy oświadczeń majątkowych. Ogólnie należy stwierdzić, iż oświadczenia 

majątkowe zarówno radnych jak i kierowników jednostek organizacyjnych oraz pracowników 

wypełnione zostały prawidłowo, stwierdzono jedynie  pojedyncze błędy,  stanowiące  formalne 

naruszenie przepisów, nie stwierdzono natomiast nieprawidłowości dających podstawę do 

wystąpienia do dyrektora Urzędu Kontroli Skarbowej o kontrolę oświadczeń majątkowych. W 

związku z tym Przewodniczący zwrócił się z pytaniem, czy istnieje potrzeba odczytania 

przedłożonych analiz oświadczeń majątkowych, czy możemy przyjąć, że osoby zainteresowane  

zapoznają się z ich treścią  w Biurze Rady Powiatu?

Z sali padły głosy, e nie ma potrzeby odczytywania. 

P – kt 6.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował, że pierwszy w dniu dzisiejszym 

projekt uchwały dotyczy wyboru Starosty Siemiatyckiego. Przewodniczący Rady poinformował, że 

zgodnie z art. 27 ust. 2 ustawy o samorządzie powiatowym rada powiatu wybiera starostę 

bezwzględna większością głosów ustawowego składu rady w głosowaniu tajnym. Przewodniczący 

Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów na stanowisko Starosty.

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Sylwester Zgierun, który na stanowisko Starosty 

Siemiatyckiego zgłosił kandydaturę obecnego Wicestarosty Siemiatyckiego pana Marka Bobla. 

Jest to doświadczony samorządowiec, człowiek, który kilka lat pełnił funkcję wicestarosty, 

Wiceprzewodniczący Sylwester Zgierun stwierdził iż jest to osoba najlepiej przygotowana 

merytoryczne do pełnienia funkcji Starosty Powiatu Siemiatyckiego. Ponadto wielką zaletą tego 

kandydata jest to, że posiada odpowiednie zaplecze polityczne, które w dzisiejszych czasach 

bardzo ułatwia nam dostęp do różnego rodzaju środków finansowych, abyśmy mogli realizować 

wszelkiego rodzaju projekty na rzecz rozwoju naszego powiatu. Jeśli radny Marek Bobel zgodzi się

kandydować na stanowisko Starosty Wiceprzewodniczący Rady Sylwester Zgierun poprosił 

państwa radnych o oddanie głosu na tego kandydata.

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy radny Marek Bobel wyraża zgodę na 

kandydowanie?

Wicestarosta radny Marek Bobel wyraził zgodę na kandydowanie.

Inne kandydatury na stanowisko Starosty nie zostały zgłoszone.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował, że teraz musimy powołać Komisję 

Skrutacyjną do przeprowadzenia wyboru Starosty. Przewodniczący Rady zaproponował, aby dla 

usprawnienia sesji i przyspieszenia realizacji porządku obrad Komisja Skrutacyjna odnosiła się do 

wszystkich głosowań tajnych przeprowadzanych w dniu dzisiejszym.

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Skrutacyjnej.

Wicestarosta Marek Bobel zgłosił kandydaturę radnej Bożeny Bujno.
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Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy radna Bożena Bujno wyraża zgodę na 

kandydowanie?

Radna Bożena Bujno wyraził zgodę na kandydowanie do pracy w Komisji Skrutacyjnej.

Wiceprzewodniczący Rady Sylwester Zgierun zgłosił kandydaturę radnego Pawła Kowalczyka. 

Przewodniczący Rady  zapytał czy radny Paweł Kowalczyk wyraża zgodę na kandydowanie?

Radny Paweł Kowalczyk wyraził zgodę na kandydowanie.

Radny Mariusz Pyzowski zgłosił swoją kandydaturę do pracy w Komisji Skrutacyjnej.

Inne kandydatury nie zostały zgłoszone.

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy radni nie mają zastrzeżeń co do 

proponowanego składu Komisji Skrutacyjnej?

Uwagi do składu Komisji Skrutacyjnej nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący 

Rady poinformował o przejściu do głosowania nad powołaniem Komisji Skrutacyjnej w składzie: 

radna  Bożena Bujno, radny Paweł Kowalczyk, radny Mariusz Pyzowski. 

W tym miejscu przeprowadzone zostało głosowanie imienne w sprawie powołania Komisji 

Skrutacyjnej.

Za powołaniem Komisji Skrutacyjnej w składzie: radna Bożena Bujno, radny Paweł Kowalczyk, 

radny Mariusz Pyzowski głosowało 16 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził że Rada Powiatu powołała Komisję Skrutacyjną w składzie: 

radna Bożena Bujno, radny Paweł Kowalczyk, radny Mariusz Pyzowski. Głosowało 16 radnych, 

wszyscy byli „za”.

Protokół głosowania imiennego w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady poprosił członków Komisji Skrutacyjnej o przystąpienie do pracy i 

przygotowanie kart do głosowania. W tym celu zarządził  10 -minutową przerwę.

Po przerwie Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poprosił przewodniczącego Komisji 

Skrutacyjnej o przedstawienie  zasad głosowania.

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej radna Bożena Bujno przedstawiła zasady głosowania 

tajnego w sprawie wyboru Starosty Siemiatyckiego. 

W tym miejscu przeprowadzone zostało głosowanie tajne w sprawie wyboru Starosty 

Siemiatyckiego. Radni według kolejności otrzymywali karty do głosowania i oddawali swój głos 

przez wrzucenie karty do urny.

Po zakończeniu głosowania Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski ogłosił przerwę w celu 

ustalenia wyników głosowania.

Po przerwie Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej o 

przedstawienie wyników głosowania.

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej radna Bożena Bujno  odczytała Protokół Komisji 

Skrutacyjnej  powołanej na XV sesji VI kadencji Rady Powiatu w Siemiatyczach w dniu 27 

6



listopada 2020 roku dla przeprowadzenia głosowania w sprawie wyboru Starosty Siemiatyckiego. 

Komisja Skrutacyjna ustaliła, że w wyniku tajnego głosowania Starostą Siemiatyckim został Pan 

Marek Bobel.

Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski stwierdził, że 

Rada Powiatu Siemiatyckiego podjęła Uchwałę Nr XV/103/20 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 

27 listopada 2020r. w sprawie wyboru Starosty Siemiatyckiego. Przewodniczący Rady odczytał 

treść uchwały. Uchwała Nr XV/103/20  – w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski serdecznie pogratulował wyboru na stanowisko 

Starosty Siemiatyckiego.

Głos zabrał Starosta Siemiatycki Marek Bobel, który bardzo serdecznie podziękował wszystkim 

tym, którzy na niego głosowali, całej „czternastce”, jest satysfakcja z tego tytułu, że nie jest to 11 

głosów a jest aż 14 na 16 obecnych  radnych. Jak pokazuje statystyka jest to najlepszy wynik w 

całej 22-letniej historii samorządu powiatowego w Siemiatyczach. Starosta Marek Bobel 

podziękował wszystkim za zaufanie jednocześnie zadeklarował że zrobi wszystko, żeby Powiat 

Siemiatycki rozwijał się co najmniej w takim tempie jak dotychczas, Starosta wyraził nadzieję że 

nastąpi jeszcze przyspieszenie bo jeszcze mamy do przeskoczenia pod względem inwestycyjnym 

dwa powiaty w Polsce. Starosta Marek Bobel wyraził nadzieję, że do końca tej kadencji 

awansujemy o jedno miejsce a być może na czołówkę krajową czego życzył sobie i radnym. 

Starosta Marek Bobel jeszcze raz podziękował za oddany głos i zadeklarował ze zrobi wszystko 

żeby godnie reprezentować Powiat Siemiatycki.

Przewodniczący Rady poinformował o przejściu do kolejnego projektu uchwały: w        sprawie 

przyjęcia rezygnacji Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Siemiatyckiego.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował iż w dniu wczorajszym na jego ręce 

wpłynęła pisemna rezygnacja z pełnionej funkcji złożona przez Wiceprzewodniczącego Rady 

Sylwestra Zgieruna w związku z tym w porządku obrad dzisiejszej sesji znalazł się projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia rezygnacji Wiceprzewodniczącego Rady.

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy państwo radni mają pytania w tej sprawie?

Pytania nie zostały zgłoszone.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poddał projekt uchwały pod głosowanie.

W tym miejscu przeprowadzone zostało głosowanie imienne w sprawie  przyjęcia rezygnacji 

Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Siemiatyckiego. Przewodniczący Rady wyczytał kolejno z 

listy nazwiska radnych a wyczytany radny oddawał swój głos.

Za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu 

Siemiatyckiego głosowało 11 radnych, 5 wstrzymało się od głosu.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 11 głosach „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 5 głosach „wstrzymujących się”. Uchwała Nr XV/104/20 – w  załączeniu do protokołu. 

Protokół głosowania imiennego w sprawie przyjęcia rezygnacji Wiceprzewodniczącego Rady 
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Powiatu Siemiatyckiego  – w załączeniu do protokołu. 

Kolejny projekt uchwały dotyczył wyboru Wicestarosty oraz pozostałych członków Zarządu Powiatu

Siemiatyckiego.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował, że zgodnie z art. 27 ust. 3 ustawy o 

samorządzie powiatowym Rada Powiatu wybiera wicestarostę oraz pozostałych członków Zarządu

na wniosek starosty zwykłą większością głosów   w obecności co najmniej połowy ustawowego 

składu Rady   w głosowaniu tajnym.

Przewodniczący Rady poprosił  Starostę o zgłoszenie kandydatów  na stanowisko Wicestarosty i 

pozostałych członków Zarządu Powiatu.

Starosta Marek Bobel na stanowisko Wicestarosty zaproponował kandydaturę pana  Sylwestra 

Zgieruna. Na członków Zarządu Starosta zaproponował kandydatury pana Jana Markiewicza, 

pana Krzysztofa Andruszkiewicza i pana  Wiesława Klepackiego.  Pan Sylwester Zgierun to 

również doświadczony samorządowiec, urzędnik Miasta i Gminy Drohiczyn. Starosta wyraził 

nadzieję że wieloletnia praca w urzędzie dała tyle doświadczenia że również będzie godnie 

reprezentował Powiat Siemiatycki jako wicestarosta a pracy dla nas dwóch nie zabraknie. Starosta

Marek Bobel poprosił o głosowanie w tej sprawie.

Przewodniczący Rady zapytał zgłoszonych radnych czy przyjmują tę propozycję?

Radny Sylwester Zgierun odpowiedział że tak.

Radni Jan Markiewicz, Krzysztof Andruszkiewicz i Wiesław Klepacki poinformowali że przyjmują. 

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poprosił Komisję Skrutacyjną o przystąpienie do 

pracy i ogłosił przerwę.

Po przerwie głos zabrała Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej radna Bożena Bujno, która 

poinformowała, że przechodzimy do kolejnego głosowania. Odbędzie się głosowanie do Zarządu 

Powiatu oraz na stanowisko Wicestarosty. Każdy z radnych otrzyma 4 karty do głosowania, na 

każdej karcie będzie jedno nazwisko oraz trzy kratki: „za”, „przeciw”, „wstrzymuję się”. Na każdej 

karcie należy postawić jeden krzyżyk w jednej kratce jeśli będzie dwa lub trzy krzyżyki lub nie 

będzie wcale wówczas głos będzie nieważny. Przewodnicząca Komisji  Bożena Bujno 

poinformowała, że będzie wyczytywała kolejno nazwiska państwa radnych, członkowie komisji 

będą wręczali karty do głosowania.

W tym miejscu przeprowadzone zostało głosowanie tajne w sprawie wyboru Wicestarosty oraz  

pozostałych członków Zarządu Powiatu Siemiatyckiego. Radni w kolejności otrzymywali karty do 

głosowania i oddawali swój głos przez wrzucenie kart do urny. Po zakończeniu głosowania 

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski  zarządził  10 – minutową przerwę a Komisję 

Skrutacyjną poprosił o ustalenie wyników głosowania. 

Po przerwie Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski  poprosił Przewodniczącą Komisji 

Skrutacyjnej o przedstawienie wyników głosowania. 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej radna Bożena Bujno odczytał Protokół Komisji 
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Skrutacyjnej powołanej na XV sesji VI kadencji Rady Powiatu w Siemiatyczach w dniu 27 listopada

2020r. dla przeprowadzenia głosowania w sprawie wyboru Wicestarosty oraz pozostałych 

członków Zarządu. Komisja Skrutacyjna ustaliła, że w wyniku tajnego głosowania Wicestarostą 

Siemiatyckim został Pan Sylwester Zgierun. Członkami Zarządu Powiatu Siemiatyckiego zostali: 

Krzysztof Zygmunt Andruszkiewicz, Wiesław Klepacki, Jan Markiewicz.

Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski stwierdził, ze 

Rada Powiatu Siemiatyckiego podjęła uchwałę Nr XV/105/20 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 

27 listopada 2020r. w sprawie wyboru Wicestarosty oraz pozostałych członków Zarządu Powiatu 

Siemiatyckiego. Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. Uchwała Nr XV/105/20 – w 

załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski serdecznie pogratulował wyboru jednocześnie 

życzył owocnej pracy dla dobra naszego powiatu oraz dobrej współpracy z Radą Powiatu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Starosty Powiatu 

Siemiatyckiego.

Przewodniczący Rady przypomniał, że projekt uchwały został omówiony na wspólnym 

posiedzeniu komisji, czy państwo radni mają pytania w tej sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

W tym miejscu przeprowadzone zostało głosowanie imienne w sprawie   ustalenia miesięcznego 

wynagrodzenia Starosty Powiatu Siemiatyckiego. Przewodniczący Rady wyczytał kolejno z listy 

nazwiska radnych a wyczytany radny oddawał swój głos.

Za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Starosty Powiatu 

Siemiatyckiego. głosowało 15 radnych, 1 wstrzymał się od głosu.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 1 głosie „wstrzymującym się”. Uchwała Nr XV/106/20 – w  załączeniu do protokołu. 

Protokół głosowania imiennego w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Starosty 

Powiatu Siemiatyckiego. – w załączeniu do protokołu. 

Starosta Marek Bobel serdecznie podziękował za zaufanie i za wyznaczenie wynagrodzenia w 

związku z pełnioną funkcją Starosty Siemiatyckiego.

Kolejny projekt uchwały dotyczył wyboru delegata do Zgromadzenia Ogólnego Związku Powiatów 

Polskich.

 Przewodniczący Rady przypomniał, że projekt uchwały został omówiony na wspólnym 

posiedzeniu komisji, czy państwo radni mają pytania w tej sprawie? Kandydatem do 

reprezentowania naszego powiatu w Zgromadzeniu Ogólnym Związku Powiatów Polskich jest 

Starosta Marek Bobel. Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem czy pan Starosta wyraża 

zgodę?

Starosta Marek Bobel wyraził zgodę.
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Pytania do projektu nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

W tym miejscu przeprowadzone zostało głosowanie imienne w sprawie wyboru delegata do 

Zgromadzenia Ogólnego Związku Powiatów Polskich. Przewodniczący Rady wyczytał kolejno z 

listy nazwiska radnych a wyczytany radny oddawał swój głos.

Za podjęciem uchwały w sprawie wyboru delegata do Zgromadzenia Ogólnego Związku Powiatów 

Polskich głosowało 16 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 16 głosach „za”. Uchwała Nr 

XV/107/20 – w  załączeniu do protokołu. Protokół głosowania imiennego w  sprawie wyboru 

delegata do Zgromadzenia Ogólnego Związku Powiatów Polskich – w  załączeniu do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył zmiany uchwały Nr XXIII/228/14 Rady Powiatu Siemiatyckiego z 

dnia 16 czerwca 2014r. w sprawie przystąpienia  Powiatu Siemiatyckiego do Stowarzyszenia pod 

nazwą „Lokalna Grupa Działania – Tygiel Doliny Bugu”.

Przewodniczący Rady przypomniał, że projekt uchwały został omówiony na wspólnym 

posiedzeniu komisji, czy państwo radni mają pytania w tej sprawie? Kandydatem do 

reprezentowania naszego powiatu w Stowarzyszeniu  „Lokalna Grupa Działania – Tygiel Doliny 

Bugu” jest Starosta Marek Bobel. Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem czy pan Starosta 

wyraża zgodę?

Starosta Marek Bobel wyraził zgodę.

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

W tym miejscu przeprowadzone zostało głosowanie imienne w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXIII/228/14 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 16 czerwca 2014r. w sprawie przystąpienia  

Powiatu Siemiatyckiego do Stowarzyszenia pod nazwą „Lokalna Grupa Działania – Tygiel Doliny 

Bugu” . Przewodniczący Rady wyczytał kolejno z listy nazwiska radnych a wyczytany radny 

oddawał swój głos.

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/228/14 Rady Powiatu Siemiatyckiego z 

dnia 16 czerwca 2014r. w sprawie przystąpienia  Powiatu Siemiatyckiego do Stowarzyszenia pod 

nazwą „Lokalna Grupa Działania – Tygiel Doliny Bugu” głosowało 16 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 16 głosach „za”. 

Uchwała Nr XV/108/20 – w  załączeniu do protokołu. Protokół głosowania imiennego w sprawie 

zmiany uchwały Nr XXIII/228/14 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 16 czerwca 2014r. w sprawie

przystąpienia  Powiatu Siemiatyckiego do Stowarzyszenia pod nazwą „Lokalna Grupa Działania – 

Tygiel Doliny Bugu” stanowi załącznik do protokołu.

Następny projekt uchwały dotyczył zmian w Uchwale Nr X/75/19 Rady Powiatu Siemiatyckiego z 

dnia 23 grudnia 2019r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Siemiatyckiego na 

lata 2020 – 2023 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2020 – 2029.
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Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski zwrócił się z pytaniem, czy państwo radni mają 

pytania w tej sprawie?

Pytania do projektu uchwały nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady poddał 

projekt uchwały pod głosowanie. 

W tym miejscu przeprowadzone zostało głosowanie imienne w sprawie zmian w Uchwale Nr 

X/75/19 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 23 grudnia 2019r. w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Siemiatyckiego na lata 2020 – 2023 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2020 – 2029. 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr X/75/19 Rady Powiatu Siemiatyckiego z 

dnia 23 grudnia 2019r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Siemiatyckiego na 

lata 2020 – 2023 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2020 – 2029 głosowało 

15 radnych, 1 wstrzymał się od głosu.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 1 głosie „wstrzymującym się”. Uchwała Nr XV/109/20 – w  załączeniu do protokołu. 

Protokół głosowania imiennego w sprawie zmian w Uchwale Nr X/75/19 Rady Powiatu 

Siemiatyckiego z dnia 23 grudnia 2019r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Siemiatyckiego na lata 2020 – 2023 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2020 

– 2029 – stanowi załącznik do protokołu. 

Kolejny projekt uchwały dotyczył zmian w Uchwale Nr X/76/19 Rady Powiatu Siemiatyckiego z 

dnia 23 grudnia 2019r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2020 rok.

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy państwo radni mają pytania do przedłożonego 

projektu uchwały?

Pytania do projektu uchwały nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady poddał 

projekt uchwały pod głosowanie. 

W tym miejscu przeprowadzone zostało głosowanie imienne w sprawie zmian w  Uchwale Nr 

X/76/19 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 23 grudnia 2019r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Siemiatyckiego na 2020 rok. 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr X/76/19 Rady Powiatu Siemiatyckiego z 

dnia 23 grudnia 2019r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2020 rok 

głosowało 15 radnych, 1 wstrzymał się od głosu.

Przewodniczący Rady stwierdził, że  w głosowaniu udział wzięło 16 radnych, uchwała podjęta 

została przy 15 głosach „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głosie „wstrzymującym się”. Uchwała Nr 

XV/110/20 – w  załączeniu do protokołu. Protokół głosowania imiennego w sprawie zmian w 

Uchwale Nr  X/76/19 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 23 grudnia 2019r. w sprawie uchwalenia

budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2020 rok – stanowi załącznik do protokołu.

Następny projekt uchwały dotyczył zmian planu finansowego Państwowego Funduszu Rehabilitacji

Osób Niepełnosprawnych w roku 2020.
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Przewodniczący Rady przypomniał, że projekt uchwały został omówiony na wspólnym 

posiedzeniu komisji jednocześnie zwrócił się z pytaniem, czy państwo radni mają pytania w tej 

sprawie?

Pytania do projektu uchwały nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady poddał 

projekt uchwały pod głosowanie. 

W tym miejscu przeprowadzone zostało głosowanie imienne w sprawie  zmian planu finansowego 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2020

Za podjęciem uchwały w sprawie zmian  planu finansowego Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych w roku 2020 głosowało 16 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że  w głosowaniu udział wzięło 16 radnych, uchwała podjęta 

została przy 16 głosach „za”, głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Uchwała Nr 

XV/111/20 – w  załączeniu do protokołu. Protokół głosowania imiennego w sprawie  zmian planu 

finansowego Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2020 – 

stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył ustalenia wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie 

pojazdów oraz wysokości kosztów spowodowanych wydaniem dyspozycji usunięcia pojazdu.

Przewodniczący Rady przypomniał, że projekt uchwały został omówiony na wspólnym 

posiedzeniu komisji, czy państwo radni mają pytania w tej sprawie?

Pytania do projektu uchwały nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady poddał 

projekt uchwały pod głosowanie. 

W tym miejscu przeprowadzone zostało głosowanie imienne w sprawie ustalenia wysokości opłat 

za usuwanie i przechowywanie pojazdów oraz wysokości kosztów spowodowanych wydaniem 

dyspozycji usunięcia pojazdu. 

Za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie 

pojazdów oraz wysokości kosztów spowodowanych wydaniem dyspozycji usunięcia pojazdu 

głosowało 15 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu.

Przewodniczący Rady stwierdził, że  w głosowaniu udział wzięło 16 radnych, uchwała podjęta 

została przy 15 głosach „za”, i 1 głosie  „wstrzymującym się”. Uchwała Nr  XV/112/20 – 

w  załączeniu do protokołu. Protokół głosowania imiennego w sprawie   ustalenia wysokości 

opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów oraz wysokości kosztów spowodowanych 

wydaniem dyspozycji usunięcia pojazdu – stanowi załącznik do protokołu.

Następny projekt uchwały dotyczył zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu Siemiatyckiego na 2021 rok.

Przewodniczący Rady przypomniał, że projekt został omówiony na wspólnym posiedzeniu 

komisji, czy państwo radni mają pytania w tej sprawie?

Gos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Jerzy Górski który poinformował, że do 

projektu planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2021 rok wkradł się błąd. W pkt 2 mamy analizę 
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kosztów funkcjonowania Zespołu Szkół Technicznych w Czartajewie i Zespołu Szkół Rolniczych w 

Ostrożanach a w projekcie błędnie wpisany został Zespół Szkół w Siemiatyczach, za co 

Przewodniczący Jerzy Górski przeprosił.

W tym miejscu przeprowadzone zostało głosowanie imienne w sprawie  zatwierdzenia rocznego 

planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Siemiatyckiego na 2021 rok.

Za podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu Siemiatyckiego na 2021 rok głosowało 16 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że  w głosowaniu udział wzięło 16 radnych, uchwała podjęta 

została przy 16 głosach „za”, wszyscy radni poparli zaproponowany plan kontroli. Uchwała Nr 

XV/113/20 – w  załączeniu do protokołu. Protokół głosowania imiennego w sprawie  

zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Siemiatyckiego na 2021 

rok  – stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył ustalenia rozkładu godzin pracy i harmonogramu dyżurów aptek 

ogólnodostępnych na terenie powiatu siemiatyckiego w okresie od 01.01.2021r. do 31.12.2021r.

Przewodniczący Rady przypomniał, że projekt został omówiony na wspólnym posiedzeniu 

komisji, czy państwo radni mają pytania w tej sprawie?

Pytania do projektu uchwały nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady poddał 

projekt uchwały pod głosowanie. 

W tym miejscu przeprowadzone zostało głosowanie imienne w sprawie  ustalenia rozkładu godzin 

pracy i harmonogramu dyżurów aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu siemiatyckiego w 

okresie od 01.01.2021r. do 31.12.2021r.

Za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy i harmonogramu dyżurów aptek 

ogólnodostępnych na terenie powiatu siemiatyckiego w okresie od 01.01.2021r. do 31.12.2021r. 

głosowało 16 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że  w głosowaniu udział wzięło 16 radnych, uchwała podjęta 

została przy 16 głosach „za”. Uchwała Nr XV/114/20 – w  załączeniu do protokołu. Protokół 

głosowania imiennego w sprawie  ustalenia rozkładu godzin pracy i harmonogramu dyżurów aptek 

ogólnodostępnych na terenie powiatu siemiatyckiego w okresie od 01.01.2021r. do 31.12.2021r.  – 

stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Siemiatyckiego z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

o        działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2021”.

Przewodniczący Rady przypomniał, że projekt został omówiony na wspólnym posiedzeniu 

komisji, czy państwo radni mają pytania w tej sprawie?

Pytania do projektu uchwały nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady poddał 

projekt uchwały pod głosowanie. 

W tym miejscu przeprowadzone zostało głosowanie imienne w sprawie przyjęcia „Programu 
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współpracy Powiatu Siemiatyckiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami o których 

mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o  działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2021”. 

Za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Siemiatyckiego z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

o  działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2021” głosowało 16 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że  w głosowaniu udział wzięło 16 radnych, uchwała podjęta 

została przy 16 głosach „za” Uchwała Nr XV/115/20 – w  załączeniu do protokołu. Protokół 

głosowania imiennego w sprawie  przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Siemiatyckiego z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

o  działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2021” – stanowi załącznik do 

protokołu.

Następny projekt uchwały dotyczył wystąpienia do Ministra Obrony Narodowej z wnioskiem o 

zezwolenie na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w Technikum wchodzącym w skład

Zespołu Szkół Technicznych im. W. St. Reymonta w Czartajewie ul.     Długa 130, 17-300 

Siemiatycze.

Przewodniczący Rady przypomniał, że projekt został omówiony na wspólnym posiedzeniu 

komisji, czy państwo radni mają pytania w tej sprawie?

Radny Jerzy Górski stwierdził, że jest to spore przedsięwzięcie jednocześnie poprosił Starostę o 

przedstawienie bliższych informacji na temat utworzenia oddziału przygotowania wojskowego.  

Starosta Marek Bobel stwierdził, że jak państwo radni wiedzą Powiat Siemiatycki otrzymał w 

darowiźnie od Gminy Siemiatycze prawie 4 ha gruntu, na którym zostało zaprojektowane i wydane 

prawomocne pozwolenie na budowę strzelnicy ogólnodostępnej.  Jest to uchwała pod to bo 

Minister Obrony Narodowej ogłosił konkurs na dofinansowanie strzelnic a utworzenie klasy 

certyfikowanej przez MON da nam dodatkowe punkty w konkursie. My jesteśmy chętni, chcemy 

zrealizować to przedsięwzięcie i wybudować strzelnicę w okolicach Czartajewa, Rogawki, tam już 

jest gotowy projekt, prawomocne pozwolenie i po to jest ta uchwała, jak powstanie strzelnica to 

powstanie tez klasa mundurowa w Zespole Szkół Technicznych w Czartajewie bo chyba jest to 

normalna kolej rzeczy że skoro będziemy mieli budować infrastrukturę sportową i nie tylko 

sportową to też po to, aby została ona przez młodzież wykorzystana.

Radny Mariusz Pyzowski zapytał, czy takie wystąpienie powinno być przyjmowane w formie 

uchwały, czy jest to zmiana w strukturze szkoły?

Starosta Marek Bobel poinformował, że  jest to w formie uchwały bo tak wynika z wniosku, który 

był załączony do materiałów na sesję. Potrzebna jest uchwała Rady Powiatu Siemiatyckiego.

Ponieważ radni nie zgłaszali pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W tym miejscu przeprowadzone zostało głosowanie imienne w sprawie wystąpienia do Ministra 

Obrony Narodowej z wnioskiem o zezwolenie na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego 

w Technikum wchodzącym w skład Zespołu Szkół Technicznych im. W. St. Reymonta w 
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Czartajewie ul. Długa 130, 17-300 Siemiatycze.

Za podjęciem uchwały w sprawie wystąpienia do Ministra Obrony Narodowej z wnioskiem o 

zezwolenie na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w Technikum wchodzącym w skład

Zespołu Szkół Technicznych im. W. St. Reymonta w Czartajewie ul. Długa 130, 17-300 

Siemiatycze głosowało 16 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że  w głosowaniu udział wzięło 16 radnych, uchwała podjęta 

została przy 16 głosach „za” Uchwała Nr XV/116/20 – w  załączeniu do protokołu. Protokół 

głosowania imiennego w sprawie wystąpienia do Ministra Obrony Narodowej z wnioskiem o 

zezwolenie na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w Technikum wchodzącym w skład

Zespołu Szkół Technicznych im. W. St. Reymonta w Czartajewie ul. Długa 130, 17-300 

Siemiatycze  – stanowi załącznik do protokołu.

Następny projekt uchwały dotyczył wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przejścia i 

przejazdu przez działki o nr geod.317/58 i 317/59 położone w obrębie Czartajew gmina 

Siemiatycze.

Przewodniczący Rady przypomniał, że projekt został omówiony na wspólnym posiedzeniu 

komisji, czy państwo radni mają pytania w tej sprawie?

Pytania do projektu uchwały nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady poddał 

projekt uchwały pod głosowanie. 

W tym miejscu przeprowadzone zostało głosowanie imienne w sprawie wyrażenia zgody na 

ustanowienie służebności przejścia i przejazdu przez działki o nr geod.317/58 i 317/59 położone w 

obrębie Czartajew gmina Siemiatycze.

Za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przejścia i 

przejazdu przez działki o nr geod.317/58 i 317/59 położone w obrębie Czartajew gmina 

Siemiatycze głosowało 16 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że  w głosowaniu udział wzięło 16 radnych, uchwała podjęta 

została przy 16 głosach „za” Uchwała Nr XV/117/20 – w  załączeniu do protokołu. Protokół 

głosowania imiennego w sprawie  wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przejścia i 

przejazdu przez działki o nr geod.317/58 i 317/59 położone w obrębie Czartajew gmina 

Siemiatycze – stanowi załącznik do protokołu.

Ostatni projekt uchwały dotyczył nadania imienia Jana Zalewskiego Sali Konferencyjnej Starostwa 

Powiatowego w        Siemiatyczach.

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy państwo radni mają pytania w tej sprawie?

Starosta Marek Bobel stwierdził że w związku z tym, że był inicjatorem tej uchwały sądzi że śp 

Janowi należy się za wieloletnią, od początku samorządu powiatowego pracę na rzecz tej 

społeczności tego powiatu. Starosta wyraził nadzieję, że uchwała ta będzie podjęta jednogłośnie o 

co państwa radnych prosi bo Jan Zalewski na imię tej pięknej sali po remoncie, w której w tej chwili

gościmy w pełni zasłużył. 
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W tym miejscu przeprowadzone zostało głosowanie imienne w sprawie  nadania imienia Jana 

Zalewskiego Sali Konferencyjnej Starostwa Powiatowego w  Siemiatyczach.

Za podjęciem uchwały w sprawie nadania imienia Jana Zalewskiego Sali Konferencyjnej Starostwa

Powiatowego w  Siemiatyczach głosowało 16 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że  w głosowaniu udział wzięło 16 radnych, uchwała podjęta 

została przy 16 głosach „za” wszyscy radni głosowali za tym, aby sala konferencyjna nosiła imię 

Jana Zalewskiego.  Uchwała Nr XV/118/20 – w  załączeniu do protokołu. Protokół głosowania 

imiennego w sprawie  nadania imienia Jana Zalewskiego Sali Konferencyjnej Starostwa 

Powiatowego w  Siemiatyczach – stanowi załącznik do protokołu.

P – kt 7.

Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu w punkcie „Sprawy różne wolne wnioski i 

oświadczenia radnych.

P – kt 8.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski 

podziękował zebranym za przybycie i zamknął obrady XV sesji VI kadencji Rady Powiatu 

Siemiatyckiego.

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

PRZEWODNICZĄCY  RADY Henryk Boguszewski 

Protokołowała:  Elżbieta Malinowska 
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